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Dagsorden for det åbne møde: 

Pkt. 01 Godkendelse af dagsorden 

Pkt. 02  Formandens beretning 

 

 

Generelle sager 

Pkt. 03 Fremlægning af økonomistatus 

Pkt. 04 Det blå hus 

Pkt. 05 Servering af mattak og slik til børn under borgernes julekomsammen 

Pkt. 06 Vedrørende bestilling af overnatningssted 

Pkt. 07  Vedrørende lydbeskytter til musik sammenspil 

Pkt. 08  Manglende transportmiddel til transport af ankomne afdøde 
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Mødet startede kl. 12:59 

 

 

Tilstedeværende: 

 

 

(Inuit Ataqatigiit) 

 

Johan Lange 

 

Hans Davidsen 

 

 

Fraværende: (med afbud) 

 

Atassut 

 

Anna Karen Hoffmann 
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Pkt. 01 Godkendelse af dagsorden 

Der fremsendes ikke særlige dagsordensforslag, men statusopdatering af igangværende sager skal 

tages op. 

 

Afgørelse 

 

Godkendt 
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Pkt. 02  Formandens beretning 

 

Formanden for bygdebestyrelsen Johan Lange bød velkommen. 

 

Han oplyser at KANUNUPE arbejder på at lave udmeldinger til Selvstyret. 

 

Han fremlægger dagsordenen kort, og nævnte at han deltog til KANUNUPE's generalforsamling for 

sidste gang i datoerne 30/10-05/11-2024 i Nuuk. 

 

Han oplyser at referatet skal sendes videre til bygdebestyrelsesmedlemmer. 

 

Johan fremlægger om dagsordener.  Han oplyser glædeligt forhøjelsen af bygdemidlerne. 

 

Efter Johan Langes udtrædelse, træder Barnabas Larsen ind. 
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Pkt. 03 Fremlægning af økonomistatus 

 

Økonomiske status: 

0000 Bygdebestyrelse 144.755,52  

0000  Bygdepuljer 79.066,33  

5001 Erhvervsudvikling 70.050,00  

 

Henvisning 

 

 

Afgørelse 

Idet man har mange midler til gode frem til slutningen af året, og har allerede konstateret udgifterne frem 

til jul, godkender Hans Daviden Johan Langes beslutning om at drøfte udgifter til særsager. 
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Pkt 04 Indstilling om at flytte det blå hus: 

 

 

Bygdebestyrelsesmedlem Anna-Karen fremlagde en indstilling om at placere det blå hus til et andet 

sted. Og de skulle ellers holde et møde om det sidste gang. Man blev nød til at aflyse mødet samt 

fællesdrøftelse med skolen og dagplejecenteret, da nogle bygdebestyrelsesmedlemmer melder 

afbud. 

 

Dagplejecenteret ønsker at det blå hus skal forblive i sin plads. 

Skolen ønsker at den skal tilbage til sin oprindelige plads. 

Anna Karen ønsker at den skal placeres ved Spejdersøen. Idet det ikke blev til noget, indstiller 

Anna-Karen at bygdebestyrelse skal tage stilling til om den skal placeres ved Spejdersøen. 

Bygdebestyrelsesmedlemmerne Johan Lange og Hans Davidsen mener at man skal lytte til de 

kommende brugers ønske, beslutter de derfor at det ikke skal flyttes. 

 

Henvisning: 

Johan og Hans henviser at man skal prioritere brugernes ønsker og indstille flytningen af det blå 

hus. De var indledningsvis enig med flytningen, dog værdsætter de at man skal lytte til de 

kommende brugere. 

 

Hans synes også at placeringen ligger langt væk, samt henviser han at den skal åbnes for og 

benyttes af borgere. 

 

Han henviser at man skal montere et nyt varmeanlæg, da skipsovnen er forsvundet. 

 

Pedellen kan ikke færdiggøre dækning af husets tag, derfor henviser han dette til entreprenøren. 

 
Afgørelse 

Bygdebestyrelsen beslutter derfor at man ikke skal flytte det blå hus, og at Spejdersøen ligger for 

langt væk for små børn. Derfor beslutter man i flertal, at det skal blive liggende på sin plads. 

Det blå hus skal have to strømforsynede varmeanlæg, idet skipsovnen er forsvundet. 

Og at man skaffer en nøgle, da døren har kunne låses. 

Entreprenører skal også dække den åbne tag som er forbundet til skorstenen, idet Pedellen ikke kan 

udføre arbejdet. 
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Pkt. 05 Servering af mattak under julearrangement for borgerne  

 

 

Bygdebestyrelsesmedlem Johan Lange nævner, at serveringen af mattak til borgene var en succes 

sidste år. 

 

Da det er et rigtig godt arrangement at servere mattak og grønlandskmad til ældre borgere og 

familier, og idet mattak kan være svært at får fat i for borgere. 

 

Henvisning: 

Johan og Hans henviser at Helga Nielsen skal som sidst anskaffe 10 kg mattak. 

 
Afgørelse 

Bygdebestyrelsen beslutter at man også skal servere mattak til julearrangementet, administrationen 

skal sørge for at anskaffe mattak. 

Og børnene skal hver især får slik som vanligt. 

 
 

 

 

Pkt. 06 Vedrørende bestilling af overnatningssted 

Bygdebestyrelsesformand Johan Lange nævner Anna Karen Hofmanns tidligere dagsordensforslag, 

om at købe et overdækket overnatningssted, hvor den efterhånden bliver godkendt. 

 

 

Henvisning: 

Johan og Hans henviser at man kan placere den på en klippeflade og skruer den fast, så man ikke 

behøver at grave på terrænet. De henviser at der skal foretages indkøb. 

 
Afgørelse 

Bygdebestyrelsen beslutter dermed at overdækket hytte skal bestilles. 

 
 

 

 

 

Pkt. 07  Vedrørende lydbeskytter til musik sammenspil 

Bygdebestyrelsesmedlem Johan Lange indstiller at man undersøger priser for lydbeskyttere i 

sportshallen indtil det næste arrangement. 
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Cramer_ Sale a/s Claus Ørom laver billeder, og han kan efterspørges mht. priser. 

Henvisning: 

Johan og Hans henviser at kontorassistenten skal undersøge priser, eller købe en mindre 

lydbeskytter som er magen til. 

 
Afgørelse 

Bygdebestyrelsen beslutter at kontorlederen skal undersøge priser til indkøb. For at benytte 

midlerne. 

 
 

Pkt. 08  Manglende transportmiddel til transport af ankomne afdøde 

Bygdebestyrelsesmedlemmerne Johan Lange og Hans Davidsen laver en forespørgsel om 

kirkepersonalet meld tilbage vedrørende køleren. Kontorlederen informerer at ingen tog 

kontakt, dog er sagen videregivet til ansvarshavende. 

 

 At Qeqqata Kommunia har pt. ansvaret for transportering af afdøde til kirken, pt. 

mangler kommunen en trækvogn til transporten. 

 

Henvisning: 

Johan og Hans henviser at kontorassistenten skal købe en trailer som kan rumme en kiste. Fra 

erhvervspuljen. Og de skal placeres ved kommunekontoret og ikke ved kirken, hvor de kan benyttes 

af personalet i Qeqqata Kommunia. 

 

 
Afgørelse 

Bygdebestyrelsen beslutter at kontorlederen skal søge bil til salg. 

 

 

Mødet sluttede kl. 13:35 


